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ПРИМЕНЕНИЕ E-LEARNING НА РЫНКЕ ОБРАЗОВАТЕЛЬНЫХ УСЛУГ  
ВЫСШЕГО ПРОФЕССИОНАЛЬНОГО ОБРАЗОВАНИЯ 

 
Ж.С. Тишина 

 
Рассмотрены вопросы применения e-learning на рынке образовательных услуг высшего 

профессионального образования. В информационном обществе e-learning является главным 
методом повышения качества образования.  

Рекомендован проектный фандрайзинг как альтернативный резерв бюджетного источника 
финансирования под реализацию целей e-learning обучения в образовательном процессе высшего 
профессионального образования. Рассмотрен опыт применения e-learning обучения в Ростовском 
государственном экономическом университете (РИНХ).  
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Zh.S. Tishina 
E-learning application on the education services market of high professional education 

It is considered the question of e-learning application on the education services market of high 
professional education. In the information society e-learning is the main method of education quality 
enhancement. It is recommended the projective fund rising as an alternative reserve of the state source of 
funding for the e-learning aims realization within the education process of high professional education. It 
is considered the experience of e-learning application in Rostov state economic university.   
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